
Protokół Nr 2/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

odbytego w dniu 14 lutego 2007r. 
 
Obecni na posiedzeniu:  
Mazur Jan - Przewodniczący Komisji 
Budych Andrzej - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Muszyńska Wioleta - członek Komisji 
Krzywak Krzysztof - członek Komisji 
Dembniak Ryszard - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia  

1. Sprawozdanie finansowe OKSiR za 2006 rok (dot. środków budŜetowych pozyskanych z 
zewnątrz oraz dotacji na realizację zadań publicznych) 

2. Sprawozdanie finansowe ZUK za 2006 
3. Analiza naleŜności gminy i jednostek organizacyjnych na  dzień 31.12.2006 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Przewodnicz ący Komisji Jan Mazur przedstawił planowany plan posiedzenia Komisji. 
Komisja przyj ęła jednogło śnie przedstawiony plan. 
 
Ad.1  
Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak przedstawił sprawozdanie za 2006 rok z wykonania planu 
finansowego OKSiR w Zbąszynku. Zwrócił szczególną uwagę na planowane remonty sal wiejskich, w 
których największym mankamentem są systemy grzewcze (zamierzeniem Kierownika jest, by 
wszystkie sale były pokroju wyremontowanej w 2006 roku sali wiejskiej w Rogozińcu, która jak 
stwierdził, jest obecnie najlepiej dostosowana pod organizowanie zabaw). 
Następnie Jerzy Skrzypczak omówił plan na 2007 rok wg działalności.  
Przedstawił równieŜ priorytetowe zadania, które wymagają realizacji w bieŜącym roku: naprawa 
podestu od strony parku i remont amfiteatru.  Omówił takŜe poszczególne imprezy, które miały 
miejsce w 2006 roku z udziałem OKSiR-u. Poinformował przy okazji omawiania zaplanowanych 
imprez, Ŝe jego zamiarem jest powołanie tzw. Rady Kultury składającej się z przedstawicieli młodzieŜy 
i starszych osób z miasta i wiosek, która to miałaby dokonać wyboru zespołów zapraszanych na Dni 
Zbąszynka. 
W temacie poruszono takie kwestie jak: 
- funkcjonowanie zajęć sportowo-kulturalnych (miesięczne wynagrodzenie instruktorów zajęć, liczba 
uczestników poszczególnych zajęć, tryb zgłaszania uczestników). Radny Krzysztof Krzywak zwrócił 
uwagę na moŜliwość zajęcia się tym zadaniem przez stowarzyszenia. Radny Krzysztof Krzywak 
zapytał Kierownika OKSIR-u czy badał kiedykolwiek poziom zadowolenia ze świadczenia tego typu 
usług. W odpowiedzi Kierownik OKSiR poinformował, iŜ jest to pierwszy rok jego działalności i nie 
badał tego zjawiska pod tym względem.  
- radna Wioleta Muszyńska zwróciła uwagę na słabą reklamę organizowanych imprez przez OKSIR. 
Kierownik OKSiR poinformował, Ŝe rozwaŜa zakup geofonu w celu nagłośnienia odbywających się 
imprez. 
- radny Andrzej Budych zwrócił uwagę, Ŝe strona internetowa OKSiR-u wymaga ulepszenia. 
 
Radny Andrzej Budych  zapytał czy firmy, z którymi współpracuje OKSiR wywiązują się z zawartych 
umów. W odpowiedzi Kierownik wymienił dwie naleŜności - pierwsza p. /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie 
do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/, druga Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/. 
W sprawie pierwszej naleŜności, jak poinformował, co miesiąc wysyłane są monity, ale bezskutecznie. 
Natomiast jeśli chodzi o drugą naleŜność, to Kierownik OKSiR ocenił ją jako chwilową i związaną z 
niewielkim kryzysem działalności p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/, poniewaŜ obecnie regulowane są naleŜności.  
W przedstawionym temacie Komisja jednogło śnie zwróciła si ę z wnioskiem do Burmistrza o 
nieprzedłu Ŝanie umowy z p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 



ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/ oraz ogłoszenie nowego konkursu i zabezpieczenie s ię w 
nowej umowie tak, by interes gminy był wła ściwie chroniony. 
 
Kierownik OKSiR omówił równieŜ środki z zewnątrz, jakie udało się pozyskać w 2006 roku. 
Zapowiedział, Ŝe w bieŜącym roku nastawia się szczególnie na pozyskiwanie środków z zewnątrz. 
Poinformował takŜe o zamiarze wystąpienia z wnioskiem na realizację projektu w 2007 roku dot. 
pełnej modernizacji obiektów Bogdana Niemca. W jego zamyśle byłoby utworzenie boiska bocznego 
w sztucznej nawierzchni z wymianą siedzeń, zrekultywowanie płyty głównej, wydzielenie ścieŜki 
dydaktyczno-sportowej, stworzenie ścianki do wspinaczki skałkowej, boiska do piłki plaŜowej oraz 
wielofunkcyjnego boiska (wszystko miałoby zostać oświetlone i ogrodzone). 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła Komisji informację dot. środków finansowych przyznanych 
na rzecz stowarzyszeń, klubów i innych podmiotów w roku 2006 w zakresie realizowanych zadań dot. 
kultury, sportu i ochrony zdrowia. 
 
Ad.3  
Kierownik ZUK Piotr Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności ZUK w 2006 roku. 
Następnie wymienił największych dłuŜników w naleŜnościach za wodę, kanalizację i czynsze. 
Przedstawił równieŜ problemy związane ze ściąganiem naleŜności, duŜo spraw zostało przekazanych 
do Sądu, od wielu osób komornik nie ma z czego wyegzekwować zadłuŜenia a jeŜeli nawet ściąga to 
zadłuŜenie mimo procedury ściągania rośnie, gdyŜ tak niską naleŜność Sąd moŜe ściągnąć.  
 /wyłączenie jawności w zakresie danych o firmie; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 
2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/. 
W dyskusji nad tematem zadłuŜeń radny Andrzej Budych zapytał, czy Kierownik ZUK posiada w takich 
przypadkach moŜliwość zakręcenia wody? 
W odpowiedzi Kierownik ZUK poinformował, Ŝe istnieje taka moŜliwość, ale jest daleki od 
rozwiązywania problemu w taki sposób z uwagi na potrzebę w tym przypadku wskazania zastępczego 
źródła poboru wody, które to moŜe mieć później róŜne wykorzystanie. 
W temacie zadłu Ŝeń Komisja wyst ąpiła z wnioskiem do Burmistrza o przestawienie stan u 
prawnego umowy zawartej z p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
Kierownik Piotr Mazur złoŜył Komisji informację na temat obecnego funkcjonowania oczyszczalni 
ścieków - przedstawił i omówił działanie monitoringu w oczyszczalni. Poruszono takŜe problem 
zawieszonych kar za zrzucanie ścieków, nie ma jeszcze decyzji w tym temacie do momentu prawnego 
przejęcia oczyszczalni przez ZUK. 
 
Ad. 4  
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. naleŜności gminy i jednostek 
organizacyjnych wg stanu na dzień 31.12.2006 roku. 
Radny Krzysztof Krzywak  zapytał jaki jest procent ściągalności naleŜności w 2006 roku. W 
odpowiedzi Skarbnik poinformowała, Ŝe temat zostanie przedstawiony na następnej komisji. 
 
Ad.5  
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska zapoznała Komisję z pismem od mieszkańców przyszłej 
ulicy nazwanej Uchwałą Rady ulicą św. Apostołów Piotra i Pawła, którzy wnioskowali o zmianę nazwy 
tej ulicy. 
Stanowisko Komisji w tej sprawie zale Ŝeć będzie od stopnia zaawansowania realizacji podj ętej 
uchwały w tej sprawie. 
Radny Krzysztof Krzywak zaproponował, by w temacie zapoznać Proboszcza Parafii z treścią  
wniosku mieszkańców, który był wnioskodawcą nazwy tej ulicy. 
 
W związku z konkursem ogłoszonym w "Gazecie Lubuskiej" dot. nazwania przyszłego osiedla i ulic, 
przy których będzie ono połoŜone Komisja zapoznała się z propozycjami nazw ulic i osiedla i 
postanowiła  przedyskutować sprawę na przyszłej sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła i omówiła projekt uchwały dot. zmian w budŜecie gminy na 
2007 rok. 



Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Radny Andrzej Budych  zapytał czy otrzymano juŜ odpowiedź od Wojewody Lubuskiego w związku 
ze sprawą niezłoŜenia oświadczenia majątkowego przez Burmistrza? 
W odpowiedzi Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała, Ŝe nie otrzymała jeszcze 
stanowiska Wojewody. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarza omówiła projekt uchwały dot. wyznaczenia przedstawicieli organu 
prowadzącego do składu komisji konkursowej w związku z przeprowadzeniem konkursu na kandydata 
na Dyrektora Gimnazjum w Zbąszynku. Poinformowała, Ŝe oferty mogą wpływać do 1 marca. 
Krzysztof Krzywak  zwrócił się z prośbą o przedstawienie na następnej komisji dokumentu 
określającego przekazanie przewodniczenia obrado podczas konkursu na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Kosieczynie. 
Komisja przy 3 głosach "za" i 2 głosach "przeciw" w yznaczyła do komisji konkursowej: 
Przewodnicz ącą Rady Wiolet ę Muszyńską, Przewodnicz ącego Komisji O światy, Kultury i 
Pomocy Społecznej Dariusza Drosika oraz Zast ępcę Burmistrza Pani ą Ewą Ratajczak. 
 
Następnie Barbara Stasik przedstawiła Komisji pismo z Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów 
odnośnie moŜliwości wstąpienia do Stowarzyszenia jako członek wspierający.  
Komisja nie wyraziła chęci wstąpienia do Stowarzyszenia. 
 
Barbara Stasik wstępnie omówiła temat ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wysokości punktu dla 
pracowników jednostek organizacyjnych działających na terenie gminy, w związku z zamiarem 
przedstawienia projektu uchwały w tym temacie na najbliŜszych posiedzeniach komisji. 
 
Radny Krzysztof Krzywak wyst ąpił z zapytaniem czy zostały poczynione jakie ś kroki w 
kierunku poprawy stanu drogi w Kosieczynie (droga g łówna)? 
 
Radny Krzysztof Krzywak wyst ąpił z zapytaniem czy zostały poczynione kroki na pr ojekty w 
zakresie inwestycji o światowej z regionalnego programu operacyjnego? 
 
Radny Jan Mazur zwrócił uwag ę na stan drogi za mostami przy zbiorniku retencyjny m (usterki, 
które zostały ju Ŝ naprawione znów powróciły). 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Jan Mazur 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 


